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REFERAT 

1.1 Dagsorden: 

 

Punkt 1 Til information: Nye regler vedr. SU-klippekortet 

Fremlægges af Mads Ask Olesen 

Referat Om de studerende kan få de 12 måneder ekstra SU af-

hænger af, om de påbegynder deres første videregå-

ende uddannelse. 

Mere end to, får du kun SU til normeret studietid. 

2014 er overgangsår, dvs. hvis man har en ungdomsud-

dannelse fra 2011, får man det ekstra SU år. 

Hvis de studerende aktivt vælger at være vinterstartere, 

kan de rammes af reglen, men ikke hvis man sættes på 

vinterstart mod sin vilje.  

Propædeutik er endnu ikke afklaret. 

Standby/tilsagn gælder første-ansøgningsåret.  

Man kan søge dispensation til ”1.08” og ”tidlig-startSU”. 

 

SU udarbejder et antal cases, som ligger på SUs hjem-

meside. 

Mads sørger for, at vi modtager slides fra temamødet. 

 

Punkt 2 Til drøftelse: Best practice vedr. institutionsakkreditering 

Mail fra Ulrik Vosgerau: 

Gode eksempler på "kvalitet i uddannelse" på AU. Tiltag, der under-

støtter faser i et studieforløb (fra rekruttering til arbejdsmarked), hvor 

der måles på vores aktivitet og der justers i aktiviteten ift. målingen. 

Der er allerede et godt vidensgrundlag på rekrutteringstiltag. 

Der er endnu ingen formkrav til beskrivelsen. 
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Fremlægges af Alle 

Referat Flyttes til næste møde 

Punkt 3 Til drøftelse/beslutning: Brug af strategimidler 

På baggrund af drøftelse med Gitte Viftrup på mødet d. 

5. 2. skal anvendelsen af de strategiske midler for 2014 

besluttes.  

Fremlægges af Alle 

Referat Lukket punkt 

 

Punkt 4 Beslutning: Indstilling om indkøb af Gecko 

Fremlægges af LP 

 

Referat Vi ønsker at købe Gecko og anvende strategimidler 2014 på 

det. 

 

Anne skal tale med Career, for at sikre at orientere om, at vi går i 

gang med indkøb. 

 

Anne skal tale med IT om systemunderstøttelse mv. og hun un-

dersøger med indkøb, om indkøbet skal i udbud eller lign. 

 

Alle finder ud af, hvor mange kalendere der er behov for på en-

hederne, og om der er behov for spørgeskemamodulet. 

Melder tilbage til Esben inden udgangen af  uge 9. 

 

Punkt 5 Studieinformation i forbindelse med fremdriftsreform 

 

Behov for dialogmulighed på den fælles fremdriftsside? 

 

Fremlægges af Gitte Viftrup 

Referat Der ønskes: 

En FAQ 
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Evt. en blog, eller noget andet interaktivt. 

 

LP indtræder i støttegruppen vedr. kommunikation. 

Gitte og Lisette snakker sammen om oplæg til, VESTs 

rolle i studieinformationen. 

 

Der ønskes skriftlighed om de ønsker og bestillinger vi 

får.  

 


